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OR.OO03.4.2025

Sępólno Krajeńskie, dnia 30 stycznia 2025 r.

Pan

Waldemar Stupałkowski
Burmistrz Sępólna Krajeńskiego

Zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym
(t.j. Dz.U. z 2024 r. poz. 1465 ze zm.) przekazu5ę zapytanie złożone podczas obrad sesji
Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim w dniu 29 stycznia 2025 r. przez radnego Rady
Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim Pana Kajetana Wiese w sprawie odbioru tekstyliów.
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Ka?jetan Wiese
Radny Rady Miejskiei
w Sępólme Krajeńskim

Burinistrz Sępólna I(ra.)eńskiego

ZAJ'YTANIE

Szanowny Panie Biiin»istrzu,
W'u'nieniu rrńeszl<ancósv z*vracam się z zapytaniem, czy gmina planu.ie wprossradzep.ie
?lakiejkol'u+iek formy odbiom tekstyliów bezpośrednio z poses3i. Jeśli takie planv istnie?j,1,
proszę o informację, tv jaki sposób miałol:iy to b5ić reaLizowane 1 od kiedy. Mieszkaj'icy wskazują,
że obecna forma tzn. moźliwc'»ść ssiysvozu iia PSZ(?)K jest nieivystarcza?iąc:'i 1 znaczna cze:'=ć
tekstyliów zamiast w osobnej frakcji ląduje do pojemnikóiv ze śmieciarni zmieszanymi. Usvażam.
że za wystarcza.iący moźna by iiznać odbiói- odbywa5ący się raz na kvvartał.
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